
 
 

 

Dagsorden / Referat Dato: 07.05.2024  Tid: 17.00-19:00 Sted: Nærum 

Emne: Skolebestyrelsesmøde  Mødedeltagere:   
Anika Rée (ARE) 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) 
Maria Veto (MVE) 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Mette Pihl Køster (MPK) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)  
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
Anne Sofie Bentsen (ASB) (suppleant) 
 
Elevråd: 
 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
 
Referent:  
Eva Krag 
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Emne 

 
Delmål 

 
Varighed Hvem Bemærkninger 

1.  Velkomst 
- Emner til eventuelt 
- Godkendelse af referat. 

Orientering 17.00 JB 
 
 
 

2.  Kort opdatering på trafikprojekt Nærum Orientering 1705  Johan – projektleder på cykelprojekt. 
Elever har lavet forskellige prøvehandlinger med cykelbane og 
gangsti inden om parkeringspladsen. 
Fodgængerfelt flyttes hen til junglestien 
Eleverne har indhentet svar via spørgeskemaer, som har givet 
dem indblik i, at det skaber tryghed med prøvehandlingerne og 
vil derfor gerne have det bliver gjort permanent. 
 
Eleverne ønsker  
Permanent opmaling af junglestierne. 
Cykelstier m.v. skal laves i termoplast 
At skolen støtter op om projektet ved infobreve til forældrene 
samt konkurrence plakater og cykelaktiviteter. 
At trafikpolitik er synlig for alle 
5B vil gerne være ambassadør 
 
Jonas spørger til lignende tiltag for Vangeboskolen. 
Skolen tager fat i Vej og park. (Muhammed) 

3.  Meddelelser 
- Status fagfordeling 

Orientering 
 

17:20 KS/JB 
 

Fagfordelingen: 
Lederstillinger slås op igen med ansættelse 1/8 
 
Øvrige ledige stillinger: 
Vi har en lærer der går på pension og en går på barsel. 



 
 

 

Vi mangler pædagoger på begge afdelinger samt en 
ressourceperson til udskolingen. 
 
Fagfordelingen er godt i gang – der er stadig justeringer, men vi 
er fint besat hele vejen. 
 
7, 8 og 9 bliver samlet i team, der har deres undervisning i et 
team. 
Nogle årgange, vil opleve, at de skal skifte lærere. 
 
Regeringens udspil – vi ser på om noget skal implementeret 
allerede fra næste år. 

4.  Nyt fra elevrådet Orientering 17:30  Elevrådet har været mest optaget af Gallafest. 
 
KS og Eva får elevrådet til at etablere sig  
Der er mange ting af tage fat i. 
Nye lokaler – hvordan passer vi på de nye miljøer 
Fællessamling. 

5.  Sidste nyt fra BSU 
 

Orientering 17:35 AC Styrelsesvedtægt kommer i høring igen. 
 
Malene har fået stillingen som direktør. 
 
Rikke efterlyser data på, at Ipad fra 2. årgang har gjort eleverne 
dygtigere, f.eks. til læsning. 
 
Budget. 
På junimødet vil man komme med første bud på ny 
tildelingsmodel. 
En klassetildelingsmodel 
Konsekvensberegne og lade det indgå i budget 
 



 
 

 

Model 3,1 vil koste 15 mio. 
 
I budget 2024 skal forvaltningen finde en del penge. 
Budget 2025 skal bruge ny tildelingsmodel 
 

6.  Udskoling 
- Plan for transition 
- Lokaler, klasser  
- Lærer team etc. 

Drøftelse 17:45 KS Forældremøde med 6 årgang gik godt – var informativt 
Skolegårdene – Vi taler om, hvordan de skal benyttes 
fremadrettet. 
Betontrappen – får den gelænder. 
Åbent hus for naboerne – vi skal have lavet en samlet plan for 
kommunikation 
Rikke vil gerne tage fat i lokalavisen. 
Anne – holder I housewarming 
Ja - Evt. i forbindelse med fødselsdagen. 
Hvornår kan borgmesteren – klippe en snor 
Skolens fødselsdag den 6/9 – gerne med Rikkes hjælp til 
afholdelse på Langager græsplæne. 
Styrelsesvedtægter – noget er rettet – Jonas ser på det igen. 
 
Udskolingen flytter alle 1/8 
Vi mangler dog fortsat ibrugtagningstilladelse 
Lokaler afleveres i næste uge 
Der mangler f.eks. brandalarmer 
Døre som vender forkert – skal rettes til. 
 
Processen omkring hvem der er på udskolingen er faldet på 
plads. 
 
Frederiksbergskole – gav en god fornemmelse for hvad det er 
at arbejde i PBL. 
Helle Bjerg – taler om fremtidens læringsmiljøer, 
læringsmetoder, motivation m.v. ift eleverne 



 
 

 

7.  Plan for øvrige årgange 
- Nærum 
- Vangebo 

Drøftelse 18:20 KS Lærerne på Vangebo – bliver lille og vi skal finde en vej i 
hvordan man bliver en del af den samlede skole. 
 
Indskolingen skal bruge lokalerne på nye måder, nu hvor der er 
3 klasser på 2 årgange. 
 
Vi har samtaler om hvilke møbler, vi kan have indkøbt til de 
nye lokaler. 
 
Vangebo – nedlæggelse af fysiklokale – det skal der arbejdes 
på. 

8.  Fortrolig ledelsesorientering Orientering 18:45 KA Hvis nødvendig 
 
 

9.  Kommunikation fra dagens møde 
- Hvad skal der kommunikeres fra 

dagens møde 

Beslutning 18:50 Alle Den overordnede plan: 
Samlet kommunikationsplan for den nye skole. 
Fødselsdagen 
Borgmesteren 
Kommunikation til vores naboer 
Indvielse 
 
Næste møde er den 12/6 
 
En samlet plan på det kommende års opgaver 
Hvilke principper skal vi have fokus på 
Er der nogle politikker eller andet vi mangler. 
Hvilke politikker har vi og skal de fortsat være gældende. 
Beredskabsplan 
Vores vikarer – har de tilstrækkelige retningslinjer 
Vi skal sikre os, at SKB har de principper, der er SKB ansvar. 
 



 
 

 

10.  Eventuelt  18:55 Alle 3 årgang – frustration 
Susanne SFK svarer ikke på AULA besked. 
 
Plan for ferie 
Aktiviteter i ferien 
Åbningstider 
Hvor ligger informationen   
De nye på 3 årgang – mange har mange spørgsmål. 
 
3 årgang mangler forældremødet/overgangsmødet 
Gerne møde inden sommerferien 
 
1. marts – positive tilbagemelding.  
Gode historier deles, så vi kan samle idekatalog. 

 


